



English version below

Monsieur le maire de Cannes David Lisnard et Mr Yves Daros, directeur de la police municipale visitent les locaux de Cannes Accommodation et partagent l'enthousiasme de tout son personnel pour l'accueil des participants au Mipim 2015.

Venus annoncer l'implantation d'une caméra mobile dans la rue Lafayette ils ont pu rencontrer les commerçants du quartier et échanger avec eux concernant les les actions mises en place pour améliorer la sécurité dans le centre-ville.

Un grand merci à tous les deux pour leur soutien.

//Mr David Lisnard, the Mayor of Cannes and Mr Yves Daros, Director of the Municipal Police visit the premises of Cannes Accommodation and share the enthusiasm of all the personnel for the welcome given to participants of MIPIM 2015.

They came to announce the installation of a mobile surveillance camera in rue Lafayette, taking advantage of their visit to meet local businesspeople and to discuss the actions undertaken to improve safety and security in the town center.

